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Alf Kristian Sørheim  - kommunestyre 
Rita Adolfsen   - kommunestyre 
Ole Petter Adolfsen  - kulturstyre 
Gudrun Johansen  - kulturstyre 
Erling Skarv Johansen  - Kultursektetær 
 
 
 
 
 

Innkalling til møte onsdag 30. mai klokken 12.00 på kommunestyresalen 
 
På dette første møte vil det bli lagt fram kart der det i grove trekk er inntegnet forslag 
til vegnavn i samsvar med Statens kartverk i Bodø. 
Nedenfor er saksbehandlinga og vedtak i kommunestyret.  
 
Det gjøres oppmerksom på at det er valgt nytt medlem etter Dag Sørlis bortgang.  
 ( Alf Kristian Sørheim er valgt som nytt medlem). 
Kulturstyret har valgt Ole Petter Adolfsen og Gudrun Johansen. 
 
Dere er velkommen til dette første møte. Vi ser fram til et konstruktivt og godt 
samarbeid slik at vi kan få saken avsluttet innenfor den tidsrammen kommunestyret 
har foreslått. 
 
Medlemmer som ikke kan møte, bes om å gi beskjed til Teknisk etat. 
 
 
 
Med vennlig hilsen 
 
Bergiton Solaas 
sekretær 

 
 
 
 
 
 
 



 
 
 
Innføring av vegadresser i Værøy kommune 
 
 

Saksopplysninger: 
 
I henhold til Lov om eiendomsregistrering (matrikkelloven) § 21, skal kommunen fastsette 
offisiell adresse. Dette vil blant annet si at kommunen skal tildele vegnavn og 
adressenummer til bygninger som brukes til boligformål, fritidsformål, næringsvirksomhet, 
eller offentlig eller publikumsrettet virksomhet, jf. § 50 i Forskrift om 
eiendomsregistrering(matrikkelforskriften) 
Innføring av vegadresser innebærer at alle eiendommer på Værøy vil få tildelt en offisiell 
adresse bestående av vegnavn og husnummer. Vegene vil bli merket med skilt, og 
husnummer på hver bolig. 
 
Statens kartverk har satt som mål at alle kommuner har innført vegadresser i løpet av 2012. 
 
Det må påregnes en del økte utgifter for kommunen som må tas hensyn til ved neste års 
budsjett. 
 
 
Vurdering  
 
Innføring av vegnavn på Værøy vil ikke bli spesielt vanskelig. Noen veger har allerede 
uoffisielle navn eller opprinnelige stedsnavn. 
Selv om noen områder har selvfølgelige navn, vil det være behov for en grundig 
gjennomgang. 
Det er viktig at alle veger får et seriøst vegnavn slik at beboerne føler seg bekvem med 
adressen. Det bør derfor åpnes for at befolkningen kommer med forslag. Det bør legges opp 
til at det stilles krav til skriftlige forslag og at forslagstiller oppgir navn. 
 
 
Konklusjon: 
Det anbefales at vegadresser innføres i Værøy kommune. Det nedsettes en arbeidsgruppe 
som legger fram forslag til navn for de enkelte vegene/områdene på Værøy. 
 
 
 

 

 

 

Rådmannens innstilling: 
 
Det vedtas å innføre vegadresser i Værøy kommune. 
 
Det nedsettes en arbeidsgruppe som skal innhente forslag, og fremme sak for 
kommunestyret. Gruppen sammensettes slik: 
 

 2 politikere. Som medlemmer velges:……………………og………………..... 

 2 medlemmer fra lag/foreninger 

 Kultursekretæren  

 Teknisk etat som sekretæriat 



 
Gruppens mandat blir å foreslå vegnavn/adresse på Værøy. 
Det bør legges opp til bred medvirkning fra befolkningen. Forslag til vegnavn legges ut på 
høring før saken behandles i kommunestyret. 
Gruppens arbeid bør være avsluttet før sommeren 2012 slik at kommunestyret kan fatte 
endelig vedtak om vegnavn høsten 2012. 
 
 
 
 
15.12.2011 KOMMUNESTYRE 
Rådmannens innstilling ble enstemmig vedtatt. 
 
KS-066/11 Vedtak: 
Det vedtas å innføre vegadresser i Værøy kommune. 
 
Det nedsettes en arbeidsgruppe som skal innhente forslag, og fremme sak for 
kommunestyret. Gruppen sammensettes slik: 
 

 2 politikere. Som medlemmer velges Dag Sørli og Rita Adolfsen 

 2 medlemmer fra lag/foreninger som utnevnes av hovedutvalget for oppvekst og 
kultur. 

 Kultursekretæren  

 Teknisk etat som sekretæriat 
 
Gruppens mandat blir å foreslå vegnavn/adresse på Værøy. 
Det bør legges opp til bred medvirkning fra befolkningen. Forslag til vegnavn legges ut på 
høring før saken behandles i kommunestyret. 
Gruppens arbeid bør være avsluttet før sommeren 2012 slik at kommunestyret kan fatte 
endelig vedtak om vegnavn høsten 2012. 
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